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۶۶ شهر و ۷۰۲ روستای فارس در آستانه تنش آبی
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس گفت: پیش بینی ما این است که در تابستان پیش رو ۶۶ شهر و ۷۰۲ روستا دچار 

تنش آبی شوند و این موضوع به یک بحران تبدیل شود.
به گزارش چهارشنبه ایرنا، محمود رضایی کوچی، در جلسه رفع تنش آبی استان در شیراز افزود: بر همین اساس، جلسات 
مربوط به تامین آب آشامیدنی نقاط مختلف استان به شکل هفتگی برگزار می شود و می کوشیم تا با استفاده از ظرفیت تمام 

دستگاه های اجرایی به شکل مطلوب از تابستان پیش رو عبور کنیم.
وی ادامه داد: امسال میزان بارندگی در استان نسبت به پارسال بیشتر بود اما وضعیت پراکنش بارندگی در جغرافیای 
شهرهای مختلف متفاوت بود و این مساله موجب شد در مناطقی که بارش کمتری را شاهد بودیم خشکسالی بیشتر خود را 

نشان دهد و اثرات آن در آب آشامیدنی به شکل محسوس نمایان شود.
او اظهارکرد: بجز شهر شیراز و روستاهای تحت پوشش شرکت آبفا شیراز، در استان ۱۲۰ شهر و چهار هزار و ۲۰۰ روستا با بیش از 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار مشترک، تحت پوشش خدمات آبرسانی هستند که بیش از ۳۳ درصد مشترکان را روستاییان تشکیل می دهند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس گفت: در خصوص این موضوع از ظرفیت تمام دستگاه های اجرایی استان استفاده خواهیم کرد تا به شکل 
مطلوب از تابستان پیش رو عبور کنیم.

رضایی افزود: سالانه بیش از ۶۰۰ میلیون مترمکعب مصرف آب آشامیدنی در استان داریم که بخشی پایدار و بخش دیگر با استفاده از روش های اضطراری از 
طریق پروژه های اجرایی تامین می شود.وی ادامه داد: در بخش عمده ای از روستاهای فارس مشکل چندانی در حوزه آب آشامیدنی نداریم اما پیش بینی می شود 
که در برخی شهرها و روستاهای بخش شرقی و جنوبی استان در این زمینه با کمبود مواجه شویم که می کوشیم با استفاده از روش های اضطراری، برنامه ریزی 

و برگزاری جلسات مشترک با دستگاه های اجرایی متولی، از فصل گرم سال با کمترین مشکل عبور کنیم.
وی، در خصوص تامین آب شرب شهر صدرا هم گفت: با توجه به بهره برداری از خط ۲ آبرسانی از سد درودزن به این شهر، هم اینک یک هزار و ۵۰۰ لیتر بر 
ثانیه آب از طریق این خط آب وارد شهر می شود و در تابستان نیز یک پمپ آبرسانی جدید با ظرفیت ۷۵۰ لیتر بر ثانیه وارد مدار خواهد شد و تامین آب شهر 

صدرا با ظرفیت ۵۰۰ لیتر بر ثانیه اجرایی می شود.
رضایی، با اشاره به سفر امروز رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور به فارس گفت: تامین اعتبار تکمیل چند سد از جمله سد نرگسی، سد شهید سلیمانی کوار، 
سد هایقر فیروزآباد، پروژه اجرای خط دوم آبرسانی از سد سلمان فارسی برای مناطق جنوبی و خط انتقال از سد تنگ سرخ بشار به شیراز به میزان ۱۰۰ میلیون 

مترمکعب و همچنین شبکه های انتقال، توزیع، اصلاح، بازسازی و احداث مخازن جدید از جمله مواردی است که در این سفر مطالبه خواهد شد.

مدیریت هوشمند منابع آبی کشور نیازمند تجهیزات به روز است
و سابقه  فنی  دانش  از حیث  ایرانیان  تربت حیدریه گفت:  اسلامی  آزاد  دانشگاه  عضو هیات علمی گروه مهندسی آب 
تاریخی در استفاده هوشمند از منابع آبی رتبه نخست جهان را دارند، اما امروز در مدیریت هوشمند منابع آب کشور، 

تجهیزات فنی و به روز را در اختیار نداریم. 
دکتر محمد کریم زاده روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: اگر به تاریخ مراجعه کنیم، سابقه ما در 

استفاده از آب به شکل هوشمند، به بیش از ۲ هزار سال قبل باز می گردد.
وی ادامه داد: سامانه زهکشی تخت جمشید، سازه های آبی شوشتر در خوزستان، قنات قصبه گناباد، سد تاریخی 
فریمان، سیستم آبرسانی در صحرای یزد و سد »کرُیت« واقع در طبس است، نشان از مدیریت هوشمند از منابع 

آبی در طول تاریخ توسط ایرانیان دارد.
این استاد دانشگاه اضافه کرد: اکنون آمریکا، اسراییل و اروپا در استفاده از هوش مصنوعی در مدیریت منابع آب 

دارای پیشرفته ترین تجهیزات هستند.
وی در پاسخ به این پرسش که چرا با وجود آن سابقه تجربه و دانش، دچار قطع انتقال دانش مدیریت بهینه مصرف منابع آبی و به تبع آن 
بروز نشدن دانش سخت افزاری شده ایم، گفت: این موضوع به یک پس رفت تاریخی ناشی از حاکمیت سیستم بروکراسی اداری در طول تاریخ باز 

می گردد که این مشکل هنوز و به شکل گسترده تر بر پیکره نظام اداری ما جا خوش کرده است.
کریم زاده با بیان اینکه در حوزه منابع آب کشور اساساً با مشکل بزرگ »فناوری وارداتی« مواجه هستیم، افزود: هنوز به سطحی نرسیده ایم که 

بتوانیم امکانات فیزیکی لازم را از منابع داخلی تامین کنیم.
این عضو هیات علمی دانشگاه تصریح کرد: در عین حال نباید این نتیجه گیری غلط را داشت که جامعه دانشگاهی، پژوهشگران و متفکران ما از 

بنیه علمی لازم برای رفع این کمبود برخوردار نیستند.
دانشگاهی  توانمندی جامعه  و  دانش  از  بهره گیری  به جای  که تصمیم سازان کشور  است  اضافه کرد: مشکل در ساختار مدیریتی کشور  وی 
و متفکران، دنبال آمارسازی، تولید رزومه کاری و نیز تهیه آلبوم عکس و کلیپ یادگاری در قالب یک شوی تبلیغاتی با نتایج تحقیقات جامعه 

دانشگاهی هستند.
کریم زاده ادامه داد: به ندرت شاهد آن هستیم که مسوولان برنامه ساز از ابتدای آغاز یک کار پژوهشی، دست حمایت بر سر جامعه دانشگاهی 

بکشند و تنها در پایان کار به سراغ متفکران کشور می روند.

اخباراخبار

معاون وزیر تعاون:
برپایی ۳۰ درصد از نمایشگاه های صنعتی 

به اتاق تعاون واگذار می شود
معاون تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با 
بیان اینکه سیاست دولت واگذاری موضوع برپایی 
اتاق تعاون  به  از نمایشگاه های صنعتی  ۳۰ درصد 
است، گفت: در عین حال صدور کارت های بازرگانی 
تا  شود  واگذار  اتاق  این  به  باید  هم  تعاون  بخش 
مناسبی  خدمات  بتوانند  اتاق  مجرای  از  تعاونی ها 

دریافت کنند.  
ایرنا، یعقوب رستمی مال خلیفه روز  به گزارش 
چهارشنبه در جلسه شورای هماهنگی دستگاه های 
مهمترین  گفت:  استان،  در  وزارتخانه  این  تابعه 
وظیفه بخش تعاون تشکیل تعاونی در بازار سرمایه  
است تا با ایجاد شرایط مطلوب نقشی تاثیرگذار در 

بازار داشته باشد.
در  انقلاب  معظم  رهبر  بیانات  به  اشاره  با  وی 
سرمایه گذاری های  به  وابستگی  کاهش  خصوص 
خارجی و استفاده از سرمایه های خرد، اظهار کرد: 
بهترین و عدالت محورترین شکل تحقق بیانات رهبر 

فرزانه انقلاب تشکیل تعاونی هاست.
وی افزود: باید زمینه مشارکت افراد با سرمایه های 
تا بتوانند برای  کوچک را در تعاونی ها افزایش داد 
سرمایه  خود تصمیم گیری کنند. می توان ۴۹ درصد 
سرمایه تولیدی را در بازار جمع آوری کرد و ۳۵ درصد 

مدیریت را به این افراد سپرد.
وی تصریح کرد: همچنین با استفاده از سرمایه های 
خرد در رفع ناترازی انرژی نیز می توان بهره گرفت 
و با تشکیل تعاونی ها و ایجاد مزارع تولید انرژی 
خورشیدی پس از سه سال علاوه بربازگشت سرمایه 

داشت به سود مناسبی دست یافت.
معاون تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی؛ 
رفع  و  داوری  بخش  در  را  تعاون  اتاق  مسئولیت 
اختلاف بین واحدهای تعاونی، بسیار سنگین دانست 
و افزود: انتظار داریم نظارت ۱۰۰ درصدی بر داوری ها 
این  افراد در  باشند چون حق  این حوزه داشته  در 
مرکز مورد قضاوت و داوری قرار می گیرد از داوران 
را  آرا  براساس تخصص  تا  متخصص استفاده شود 
قرار  تاکید  مورد  قضاوت  در  عدالت  و  کنند  صادر 

گرفته شود تا حقی از مردم تضییع نشود.
افراد جامعه را نسبت  امر  این  اینکه  بیان  با  وی 
عنوان  کرد،  خواهد  خوشبین  خصوصی  بخش  به 
کرد: اگر هدایت ها در مباحث نظارتی و سرمایه ای 
به درستی انجام شود انتظار ما از این بخش برآورده 

خواهد شد.
می  بیشتر  همکاری  و  همفکری  گفت:  رستمی 
تواند فضای خوبی برای تعاونی ها ایجاد کند، هر چه 
امور بیشتری از وظایف تصدی گری این حوزه به اتاق 
تعاون واگذار شود کارها به درستی و در جای خود 
انجام خواهد شد و می توان از توان نیروها در سایر 

نقاط بهره گرفت.
امور  عملکرد  ارزیابی  براساس  اینکه  بیان  با  وی 
واگذار  مربوطه  اتاق  به  را  تعاون  حوزه  به  مربوط 
از  درصد  سه  نامناسب  عملکرد  افزود:  می کنیم، 
تعاونی های مسکن موجب بدنام شدن ۹۷ درصد 

دیگر تعاونی های مسکن کشور شده است.
وی اظهار کرد: همچنین تعاونی های آزاد که بدون 
اعتباری  تعاونی های  مانند  ایجاد شدند  اساس نامه 
بدنامی  از جمله مواردی است که موجب  آزاد هم 

تعاونی ها شده اند.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: 
یکی از دلایلی که مردم پول خود را در بازار بورس 
و طلا سرمایه گذاری می کنند عدم کارسازی برای 
تعاونی های مسکن است، باید در این بخش ارزش 

افزوده ایجاد کنیم.
 

 ۲۶ هزار هکتار کشت بهاره متناسب با 
شرایط کم آبی در سمنان

مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان 
هکتار  هزار   ۲۶ در  بهاره  کشت  آغاز  از  سمنان 
زمین های کشاورزی خبر داد و گفت: تغییر الگوی 
کشت با توجه به خشکسالی و کم آبی در این استان 

ضروری است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، ابوالفضل شاهمرادی روز 
اکنون کشاورزان  افزود: هم  به رسانه ها  چهارشنبه 
بهاره در  استان سمنان در حال کشت محصولات 

بیش از ۲۶ هزار هکتار از مزارع هستند.
وی به تغییرات الگوی کشت در سال جاری اشاره 
کرد و گفت: با توجه به شرایط خشکسالی و کم آبی، 
امسال تمرکز ویژه ای بر کشت محصولات کم آب بر 

شده است.
مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی سمنان 
ابراز کرد: در شهرستان های شرقی، میامی و شاهرود، 
کشت چغندرقند و در مناطق گرمسار و آرادان کشت 
اشاره  با  دارد.شاهمرادی  قرار  کار  اولویت  در  پنبه 
با  کرد:  اظهار  با خشکسالی،  مقابله  راهکارهای  به 
استفاده از روش های نوین از جمله کشت نشایی، 
سامانه های آبیاری تحت فشار و بهره گیری از آب های 

پاییزه می توان منابع آبی را مدیریت کرد.

ساخت ۱۷ مدرسه ثمره اقدام یک خیر 
نیک اندیش در سیستان و بلوچستان

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
سیستان و بلوچستان گفت: خیر نیک اندیش 
سید حسن طباطبایی در اقدامی تحسین برانگیز 
با هدف فراهم کردن فضای تحصیلی مناسب 
مناطق  در  مدرسه   ۱۷ دانش آموزان،  برای 

کم برخوردار این استان ساخته است.
میثم لک زایی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
خیر  این  توسط  مدرسه   ۱۷ ساخت  افزود: 
تهرانی نه تنها برگی درخشان از سنت حسنه 
در  ماندگار  الگویی  بلکه  است  مدرسه سازی 
عرصه مشارکت های مردمی و توسعه فرهنگی 

کشور به شمار می رود.
وی با اشاره به افتتاح و بهره برداری از ۲ باب 
مدرسه ۶ کلاسه در روستای غفورآباد سراوان 
اداره کل  همکاری  و  خیر  این  با مشارکت  که 
آموزش و پرورش استان در این هفته، اظهار 
داشت: این ۲ فضای آموزشی جدید در زمینی 
به مساحت ۶ هزار مترمربع و با زیربنای بیش 

از یک هزار و ۲۰۰ مترمربع احداث شده است.
خیر  یک  اقدام  ثمره  مدرسه   ۱۷ ساخت 

نیک اندیش در سیستان و بلوچستان
لک زایی، افزود: این ۲ مدرسه در منطقه ای 
که سال ها با کمبود فضای آموزشی مواجه بود، 
ایمن،  محیطی  به عنوان  امروز  و  ساخته شد 
دانش آموزان  خدمت  در  مجهز  و  استاندارد 

دختر و پسر قرار گرفت.
این،  از  پیش  کرد:  خاطرنشان  وی 
منزل  یک  در  منطقه  این  دانش آموزان 

استیجاری به تحصیل مشغول بودند.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
این  اینکه  به  اشاره  با  بلوچستان  و  سیستان 
واحدهای  هفدهمین  و  شانزدهمین  مدارس 
حسن  سید  توسط  شده  احداث   آموزشی 
این  گفت:  هستند،  استان  در  طباطبایی 
مدارس با نام ۲ نوه این خیر نیکوکار، »نرگس  

سادات« و »ثنا سادات« نام گذاری شدند.
رعایت  کرد:  خاطرنشان  لک زایی 
تجهیز  و  ایمن  طراحی  فنی،  استانداردهای 
کیفیت  ارتقای  زمینه ساز  مدارس،  این  کامل 
آینده  برای  امیدآفرینی  و  منطقه  در  آموزش 

تحصیلی فرزندان این روستا خواهد بود.
وی با تأکید بر اهمیت تداوم مشارکت های 
آینده   مردمی در حوزه آموزش، تصریح کرد: 
با  استان  دانش آموزان  برای  پایدار  و  روشن 
اداره کل  و  شود  می  فراهم  خیران  همراهی 
بلوچستان،  و  سیستان  مدارس  نوسازی 
در  خیران  با  همکاری  برای  کامل  آمادگی 

سراسر استان را دارد.
با  مدارس  نوسازی  طرح  ایرنا،  گزارش  به 
حمایت دولت چهاردهم و در راستای اجرای 
دستور رییس جمهور در همایش ملی نهضت 
در  بلوچستان  و  سیستان  در  مدرسه سازی 
دستور کار قرار گرفت که در این زمینه عملیات 
اجرایی ساخت یک هزار کلاس درس در مرحله 
نخست با مشارکت مردم، دهیاران، فرمانداران 

و خیران مدرسه ساز آغاز شده است.
مدارس  نوسازی  طرح  قالب  در  همچنین 
مقرر شده است ۶ هزار و ۵۳۳ کلاس درس 
جدید در سیستان و بلوچستان ساخته شود 
که سه هزار و ۹۰ کلاس در مناطق روستایی 
مناطق شهری  در  و ۴۴۳ کلاس  هزار  و سه 

ساخته خواهد شد.
 

 ساخت بخشی از واحدهای نهضت مسکن 
و جوانی جمعیت ابرکوه یزد آغاز شد

هکتاری   ۲۸ سایت  آماده سازی  عملیات 
جوانی جمعیت شهر  و  ملی مسکن  نهضت 
مسوولان  حضور  با  چهارشنبه  روز  ابرکوه، 

استانی در این شهرستان آغاز شد.
این  ساخت  آغاز  جریان  در  ابرکوه  فرماندار 
واحدهای  این  گفت:  ایرنا  خبرنگار  به  واحدها 
مسکونی به صورت ویلایی ۲۰۰ متری در سایت 
۲۸ هکتاری ساخته می شود."حسین حاتمی " 
فاز ۶  دوم  بخش  شامل  این طرح  کرد:  اظهار 
نهضت ملی مسکن و طرح جوانی جمعیت است 
و دارای ۴۶۷ قطعه است که هر کدام در مساحت 
۲۰۰ مترمربع توسط بنیاد مسکن آماده سازی و 
واگذار می شود.وی با بیان اینکه تمامی خدمات 
زیرساختی این طرح شامل آب، برق و گاز پس 
از شروع عملیات اجرایی انجام میشود ادامه داد: 
آماده سازی طرح  امسال  پایان  تا  سعی داریم 
اتمام یابد و به متقاضیان واجد شرایط واگذار 
شود .رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ابرکوه 
هم در این زمینه گفت: در چهار سال گذشته ۲ 
هزار و ۲۷۰ قطعه زمین در این شهرستان در قالب 
بنیادساخت یا شخصی سازی، قرعه کشی و تحویل 

جوانان فاقد مسکن شده است.

استانداری خوزستان  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
کرد:  بیان  چهارشنبه  موالی زاده  سیدمحمدرضا   ،
بیش از ۷۰ درصد منشا ریزگردهای خوزستان خارج 
از مرزهای کشور است و حل این مسئله نیازمند 
بر  تکیه  با  منطقه ای  و  بین المللی  پیگیری های 

کنوانسیون های موجود است.
وی افزود: در درون استان هفت کانون ریزگرد 
و تپه های ماسه ای شناسایی شده که منشا خیزش 

گرد و غبار هستند.
طرح  اجرای  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
»زراعت چوب« به عنوان یکی از راهکارهای مقابله 
با این پدیده خبر داد و گفت: در خوزستان کاشت 
۱۰ درصد از هفت میلیارد درخت برای کشت در 
این  تاکنون ۵۰ درصد  که  کشور هدفگذاری شده 

هدفگذاری در استان محقق شده است.
موالی  زاده با اشاره به پیامدهای منفی سدسازی 
در استان بیان کرد: در جهان ثابت شده که تخریب 
سدسازی  آنهاست،  ساخت  از  پیچیده تر  سدها 
همیشه مفید نیست و در مواردی جریان طبیعی 

آب را مختل می کند.
انتقال آب کارون عامل برهم خوردن اکوسیستم 

خوزستان
وی انتقال آب از سرچشمه های کارون را عاملی 
و  دانست  استان  اکوسیستم  خوردن  برهم  برای 
پرآب ترین  روزی  که  کارون  رودخانه  داد:  هشدار 
رودخانه کشور و قابل کشتیرانی بود، اکنون با غلبه 
آب شور دریا مواجه شده و نیاز فوری به لایروبی 

دارد.
صنایع  استقرار  از  انتقاد  با  خوزستان  استاندار 
آب بر در مناطق کم آب و کویری گفت: راه اندازی 
توجیه  قابل  کویر  دل  در  فولاد  مانند  صنایعی 
نیست، صنایع باید نزدیک منابع آب ایجاد شوند و 

از آب های غیرمتعارف یا بازچرخانی استفاده کنند.
وی خواستار اصلاح الگوی کشت و کاهش کشت 
محصولات آب بر شد و افزود: مدل های آبیاری در 

خوزستان نیز باید به روزرسانی شود.
به نقش صنایع در تشدید  اشاره  با  زاده  موالی 
خوزستان  اجتماعی  و  زیست محیطی  مشکلات 
گفت: هر شرکت مستقر در استان باید نسبت به 
زیرساخت ها  توسعه  و  اشتغالزایی  محیط زیست، 
فلرها،  هوا،  آلودگی  باشد؛  مسئولیت پذیر 

حاشیه نشینی و بیکاری موجب مهاجرت گسترده از 
خوزستان شده است.

وی در پایان با تأکید بر لزوم همکاری همه جانبه 
مشکلات  افزود:حل  استان  مشکلات  حل  برای 
خوزستان تنها با همکاری بین بخشی و توازن بین 
ارکان  همه  و  است  ممکن  محلی  و  ملی  منافع 

حاکمیت و وزارتخانه ها باید پای کار بیایند.
پدیده گرد و  ایرنا، روز گذشته وقوع  به گزارش 
غبار باعث تعطیلی ادارات و مدارس خوزستان شد.
شهرهای اهواز و حمیدیه خوزستان روز گذشته 
غلظت گرد و غبار تا ۶۷ برابر حد مجاز را تجربه 

کردند.

استاندار: 

خوزستان نیازمند همکاری بین المللی برای مقابله با ریزگرد است
استاندار خوزستان گفت: باتوجه به درگیر بودن خوزستان با چالش های زیست محیطی و آبی، همکاری های بین المللی برای مقابله با ریزگردها و 

اصلاح نظام حکمرانی آب ضروری است.  

راه اندازی صنایعی 
مانند فولاد در 
دل کویر قابل 
توجیه نیست، 

صنایع باید نزدیک 
منابع آب ایجاد 

شوند و از آب های 
غیرمتعارف 

یا بازچرخانی 
استفاده کنند.
وی خواستار 
اصلاح الگوی 

کشت و کاهش 
کشت محصولات 

آب بر شد و افزود: 
مدل های آبیاری در 
خوزستان نیز باید 
به روزرسانی شود.

فرماندار: 

سرپرست فرمانداری اندیمشک با اشاره به ظرفیت های فراوان این 
شهرستان در حوزه های مختلف گفت: با وجود ظرفیت های مختلف 
در اندیمشک نرخ بیکاری در این شهرستان ۱۴.۲ و جزو پنج شهر بیکار 

خوزستان است.
علیرضا گورویی روز چهارشنبه در نشست خبری که به مناسبت 
برگزاری مسابقات بین المللی کشتی جوانان جام شاهد در سالن 
اندیمشک در استان  اندیمشک بیان کرد: ظرفیت های  فرمانداری 
کم نظیر است و با محاصره سه دریاچه سد، ظرفیت های زیادی در 

حوزه کشاورزی و گردشگری دارد.
وی با بیان اینکه زمین های کشاورزی اندیمشک کلاس A هستند، 
افزود: بالاترین میزان تولید سیب زمینی کشور متعلق به اندیمشک 
است و این شهرستان در تولید برخی محصولات کشاورزی در رتبه های 

نخست کشور قرار دارد.
سرپرسرت فرمانداری اندیمشک با تاکید بر اینکه جاده ترانزیتی 
اندیمشک در کشور بی نظیر و دارای اداره کل راه و خط آهن است، 
گفت: نیروی انسانی فوق العاده ای در شهرستان اندیمشک وجود دارد 
ولی با وجود این ظرفیت ها این شهرستان جزو پنج شهر بیکار استان 
است؛ این نشان می دهد به خوبی از ظرفیت نیروی انسانی و اقتصادی 

در این شهرستان به خوبی استفاده نشده است.
وی میانگین نرخ بیکاری در استان خوزستان را ۱۱.۱ و اندیمشک را 
۱۴.۲ عنوان کرد و افزود: با وجود ظرفیت های این شهرستان می توان از 

طریق گردشگری اشتغالزایی زیادی ایجاد کرد.
گورویی قول داد اندیمشک را از این وضعیت خارج و نرخ بیکاری را با 
هم افزایی و همکاری نخبگان حوزه های مختلف و رسانه ها کاهش دهد.

وی خاطرنشان کرد: از ۳۰ سال پیش غلبه برخی حاشیه ها اجازه 
نداده شاهد توسعه در شهرستان باشیم، اکنون با همکاری نماینده و 
نخبگان بخش های مختلف و پیشکسوتان حوزه های مختلف مسیر 
جدیدی ایجاد شده است تا بتوانیم از ظرفیت های بالقوه به ویژه نیروی 

انسانی به خوبی استفاده شود.
سرپرست فرمانداری اندیمشک از رسانه ها خواست برای خروج از 

دوقطبی ایجاد شده در این شهرستان همکاری لازم را داشته باشند.
وی با تاکید بر اینکه نخبگان زیادی در ورزش کشتی اندیمشک وجود 
دارد، گفت: برای کسب میزبانی مسابقات بین المللی کشتی فرنگی 
جام شاهد در اندیمشک محکم ایستادیم و پشتیبانی های لازم با قدرت 
توسط فرمانداری انجام شد و امروز وزن کشی مسابقات در حال انجام 
است. گورویی با تاکید بر ضرورت تبادل نظر و همفکری نخبگان در 
حوزه های مختلف برای پیشبرد اهداف این شهرستان گفت: آماده یاری 

رسانه ها برای دستیابی به اهداف مدنظر هستیم.
وی تصریح کرد: به دلیل میزبانی مسابقات بین المللی کشتی، اجازه 
حضور یک تیم جداگانه در مسابقات را داریم که این موضوع شانس 
ما را برای انتخابی تیم ملی افزایش می دهد. سرپرست فرمانداری 
اندیمشک اظهارکرد: به بهانه مسابقات تمام تجهیزات ورزشگاه شهید 
سروندی به روزرسانی شد که موجب ایجاد انگیزه برای جوانان خواهد 
شد. وی ضمن قدردانی از همکاری فرمانداری دزفول در تدارکات 
مسابقات بین المللی کشتی افزود: تلاش می شود رابطه دیرینه دزفول 

و اندیمشک را احیا کنیم تا فضای همدلی بین ۲ شهر برقرار شود.
سرپرست فرمانداری اندیمشک گفت: ۲ هزار میلیارد ریال برای 
تکمیل ورزشگاه پنج هزار نفری اندیمشک نیاز است که امیدواریم با 

میزبانی مسابقات بین المللی کشتی، اعتبار موردنیاز جذب شود.
گورویی گفت: سالهای گذشته ایجاد اشتغال و سرمایه گذاری در 
اندیمشک بر اساس آمایش سرزمینی و ظرفیتهای موجودی انجام 
نشده است در حالی که سرمایه گذاری ها باید براساس استعدادها 

انجام می شد.

و پنج شهر بیکار خوزستان است اندیمشک جز

غربی  آذربایجان  مردم  دیرین  مطالبات  از  یکی  همواره  که  تپه  قره   - ارومیه  ریلی  خط  احداث 
محسوب می شود، امروز در دستور کار دولت چهاردهم قرار گرفته و استاندار آذربایجان غربی از 

آغاز پیگیری برای ایجاد این خط ریلی خبر داد.
به گزارش ایرنا، رضا رحمانی استاندار آذربایجان غربی روز چهارشنبه در جلسه بررسی وضعیت 
منطقه ویژه اقتصادی سلماس با اشاره به لزوم توجه به توسعه شبکه های ارتباطی و تاثیر آن در 
توسعه اقتصادی منطقه گفت: پیگیر احداث مسیر ریلی ارومیه – قره تپه و اختصاص اعتبار در این 

خصوص هستیم.
این منطقه ویژه  - قره تپه را می توانیم به گونه ای طراحی کنیم که  افزود: خط ریلی ارومیه  وی 
سلماس نیز از آن بهره مند شود.رحمانی با انتقاد از طولانی شدن روند احداث مراحل اولیه منطقه 
اقتصادی آذربایجان غربی  این تاخیر از جمله مشکلات حوزه  اقتصادی سلماس، تاکید کرد:  ویژه 

است که باید برای حل این مشکل، فکری اساسی صورت گیرد.

وی افزود: احداث این منطقه ویژه اقتصادی تقریبا بیش از ۲۰ سال به طول انجامیده که همین 
طولانی شدن بر زندگی مردم منطقه اثر منفی داشته است.

استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه ما برای اشتغال جوانان در منطقه مسئولیم، خاطرنشان 
کرد: شخص رییس جمهور حساسیت ویژه ای نسبت به موضوع اشتغال دارد که در همین راستا تمام 
تلاش خود را به کار خواهیم گرفت. رحمانی با ابراز نارضایتی از روند طولانی احداث این منطقه ویژه، 
گفت:طولانی شدن این طرح های باعث شرمندگی است و هیچ توجیهی در این خصوص پذیرفتنی 
آذربایجان  ویژه مصوب  اقتصادی سلماس، نخستین منطقه  ویژه  ایرنا، منطقه  به گزارش  نیست. 
غربی است که در دهه ۸۰ شمسی به تصویب رسید ولی هنوز اقدامی در راستای استقرار واحدهای 
صنعتی در آن صورت نگرفته است.این منطقه ویژه اقتصادی قرار است در مسیر سلماس – تسوج 
راه اندازی شود که با توجه به مکان مناسب آن، می توان از ظرفیت سرمایه گذاران هر دو استان 

برای توسعه آن بهره برد.

دولت برای احداث مسیر ریلی ارومیه - قره تپه آستین بالا می زند


